
Hjerm Landsbyordning, den 20.05.2021 

  

REFERAT: Bestyrelsesmøde tirsdag den 08.06.2021 kl. 17.00 på skolen. 

Mødedeltagere: Christina, Inger, Maria, Jette, Charlotte, Nicole, Lone, Anders og Vinni 

Fraværende: Elevrådet 

 
1. Underskrivelse af sidste referat. 

 

2. Orienteringspunkter (OP) 

➢ Orientering udsendt (VSH/AJA) 

➢ Elevrådet (Elevrådsformand) (udgår) 

➢ Personale (Lone/Charlotte) 

➢ Bestyrelsen (Formanden/næstformanden) 

Referat: 

Ledelsen: Da børnetallet stiger, skal der ansættes ekstra personale. 2 pædagogmedhjælpere       1 i vuggestuen og 1 i 

børnehaven. 

Skolen: Renoveringen fylder meget, men det går. 

Dagtilbuddet: Vuggestuen har fået mange nye børn den sidste tid, så det fylder meget. Brombær har udfordret hele 

byen i græskar dyrkning. Solbær har fået ny studerende, Mathias. Børnehaven arbejder meget med, hvordan man er 

sammen med andre. Udegruppen kører lige nu sidste gruppe, inden Lone starter op i storebørns gruppen efter 

sommerferien. Så bliver det delvist en udegruppe. 

Hele institutionen er meget glad for at få forældrene ind igen, både om morgenen og om eftermiddagen. 

Bestyrelsen: Nicole har været til FRU møde. Der kommer et kvalitetsløft på alle skoler. 2024 er håbet, at der er 

minimumsnormeringer i dagtilbud. Det er muligt at søge en pulje til uddannelse for personalet. Dagtilbuddene er 

kommet på AULA. Mangel på sociale arrangementer her i coronatiden, så det skal der være fokus på. 

 

3. Økonomi (AJA) (OP) 

➢ Nøgletals gennemgang. Meget kort. 

Referat: Det ser rigtig fint ud i alle afdelinger. 
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4. Opfølgning på tilsyn i dagtilbud (VSH, Nicole) 

- Gennemgang af resultat, hvis det foreligger 

- Kort snak om proces og fokuspunkter i fremtiden 

Referat: Det endelige resultat er endnu ikke kommet, men dagen for tilsynet gik godt. Signe Valentin gik rundt i 

institutionen i 2 timer, hvorefter hun havde samtale med TR, AMR og Vinni og til slut med bestyrelsesformanden og 

Vinni. Nogle gode samtaler om arbejdet i vuggestuen og børnehaven. 

Institutionen arbejder videre med den styrkede pædagogiske læreplan. På personalemøder er vi i fuld gang med 

diskussionspunkter vedr.  vores pædagogik. Det er en rigtig god og spændende proces. 

Vores diskussion og fokus -punkter næste gang er f.eks.: 

- Hvordan lærer vi børnene at vente med at tale/spørge og ikke afbryde? 

- Hvordan lærer vi børnene behovsudsættelse? 

- Servicerer vi børnene for meget/hurtigt? 

- Hvilke regler har vi i institutionen? 

 

5. Ny struktur i Dagtilbud 

- Investeringer i dette budgetår. 

- Pædagogiske overvejelser med ny struktur (stigende børnetal) 

Referat: Vuggestuen har et børnetal der kræver to stuer. Derfor starter de ældste børn i børnehaven i 

Skovbær gruppen i Den sorte diamant (den gamle vuggestue) ca. d. 1. september 2021, da vi har brug for 3 

børnehavegrupper. 

Børnehaven skal have nye stole, borde og andet godt til den nye gruppe Skovbær. Vuggestuen skal have 

nye stole til børnene. Vi har lige haft legeplads eftersyn, og vores klatretårn og legehuse er ved at være i 

forfald. De må gerne bruges endnu, men vi skal snart overveje, hvad vi skal med dem. 

 

6. Rundvisning i byggeriet (hvor langt er vi kommet) (AJA) 

- Investeringer samlet og indsatsområder i fremtiden 

Referat: Vi tager en rundvisning og ser hvor langt renoveringen er nået. Vi er nået langt, men mangler stadigvæk 

meget. Håndværkerne bliver ikke færdige til eleverne kommer tilbage fra sommerferien. 

 

7. Projekt kvalitet i folkeskolen (AJA) 

- Snak om hvad vi vil ønske os i fremtiden 

- Hvad skal vi satse på af indsatsområder 

- Oplæg til snak med ”Autens” på mødet dagen efter den 09.06.2021 

- Hvem fra bestyrelsen deltager 

Referat: 

Ønsker på skolen: Læringsmiljøer på gulvene, udekøkken, troldtektslofter over alt, gulvbelægning med lydisolering i 

alle rum, Green screen, mulighed for at lave pædagogiske enheder (lyddæmpende skillevægge) 

De bestyrelsesmedlemmer der har mulighed, deltager i mødet med Autens d. 09.06.21 kl. 15- 16:30. 
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8. Ny SFO- struktur  

- hvordan kommer tilbuddet til at se ud fra august 21. 

Referat: Efter sommerferien er der Inge, Mette T, Lasse plus en ny pædagog og ny pædagogmedhjælper. Mette T. vil 

have alle morgenvagter. 

 

9. Mødekalender for perioden august 21 til juni 22 (husk kalender) 

Referat: Datoerne er godkendt. 

 

10. Den gode historie 

Referat: 

 

11. EVT 

Referat: 

- 6. klasse holder afslutning d. 24.06.21. 17:30-19:20. Christina står for planlægningen. Kl. 16:30 

mødes Christina, Inger, Jette, Maria, Nicole. Forældrene bærer mundbind når de kommer og går. De 

opfordres til at have en negativ test. 

- Lone skriver en artikel om plantning af træer i folkeskoven og sender den til Hjerm posten. 

 

 


